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Kommunledningskontoret 
 

  
Till Kommunstyrelsen 

  
  

Förslag till svar på motion om solceller Movalla 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att 
avslå motionen mot bakgrund av att arbete med byte av tak samt energieffektiviseringar redan 
pågår inom den nuvarande driftformen.   

Sammanfattning av ärendet 
I motion 2022-11-28 från Thomas Axelsson, Jörgen Johansson och Lennart Karlsson föreslås 
att kommunen i samband med takbyte på Movalla ishall utreda om möjlighet att installera 
solceller på taket.  
Kommunledningskontoret har samrått med kultur- och fritidsförvaltningen.  

Ärende 
Thomas Axelsson, Jörgen Johansson och Lennart Karlsson har till kommunfullmäktige 
lämnat motion med förslag att i samband med takbyte på Movalla ishall utreda tekniska 
förutsättningar och upphandlingsunderlag för solceller på taket på ishall samt att genomföra 
investeringen 2023-2024 för igångsättning senast 1 april 2024.  
 
Kultur- och fritidsförvaltningen anger följande: 
 
Under 2022 genomfördes en lokalinventering av extern part på Movalla IP. Då konstaterades 
att taket var i behov att renoveras eller bytas. För ändamålet finns 2 mnkr avsatta enligt 
strategisk plan och budget 2023.   
 
Ärende 
Bakgrund 
Idrottsplatserna Movalla IP och Vaggeryds IP drivs genom föreningar. Movalla drivs av 
föreningen Movalla IP. Vaggeryds kommun har genom Kultur- och fritidsförvaltningen 
avtalat om drift- och underhåll av anläggningen med föreningen Movalla IP. I sitt arbete har 
föreningen Movalla IP genomfört en inventering av anläggningen då det konstaterades att 
bland annat taket behövde åtgärdas. Med nuvarande driftform är det föreningen Movalla IP 
som ansvarar för åtgärder som beskrivs i motionen till kommunfullmäktige.  
 
Ekonomiska konsekvenser 
2 mnkr finns avsatta för taket på Movalla. Om solceller eller andra energieffektiviseringar ska 
ingå kan ytterligare medel behöva äskas. Detta även mot bakgrund av de prisuppgångar vi sett 
under den senaste tiden.   
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Samråd  
Kultur- och fritidsförvaltningen har en kontinuerlig dialog med Movalla IP.  
 
Politiska mål och hållbarhetsperspektiv. 
Movalla IP är en viktig arena och mötesplats för kommunens invånare och relaterar till flera 
av fullmäktigemålen, men inte mint mål 3 som handlar om en aktiv fritid. Movalla är även 
viktigt ur attraktivitetssynpunkt för såväl invånare som besökare.   
 
Med nuvarande driftform bör inte kommunen agera på egen hand när det gäller Movalla IP, 
utan ha en dialog med föreningen och stötta i det ansvar så åligger föreningen enligt avtal om 
drift och underhåll.   

Beslutet ska skickas till 
Motionärer 
Kommunledningskontoret 
Ekonomikontoret 
Kultur- och fritidskontoret 

 

Handläggare 
Lisbet Bärenholdt, redovisningsansvarig 

Annika Hedvall, kommundirektör 
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